
Protokół Nr 14/2015 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej oraz 
Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego w Nowym Miasteczku 
z dnia 28 października 2015 r. 

W dniu 28 października 2015 roku o godzinie 10.00 w biurze Rady Miejskiej w 
Nowym Miasteczku odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska 
oraz Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego w Nowym Miasteczku. 
W posiedzeniu komisji uczestniczyło ośmiu (8) radnych . Obradom przewodniczyła 
przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Grażyna Pabierowska . 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie komisji . 
2. Wprowadzenie ewentua lnych zmian do porządku obrad komisji . 
3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku 
4 Zapoznanie s ię z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej z wykonania budżetu za 

I półrocze 2015 roku 
5. Analiza wpływu możliwości przyznania ulg dla rolników poszkodowanych suszą na 

budżet gminy. 
6. Możliwość wyznaczenia pieszo-jezdni na drodze gminnej prowadzącej do szkoły w 

Borowie Wielkim 
7. Sprawy bieżące. 
8. Zakończenie komisji . 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Grażyna Pabierowska 
otworzyła posiedzenie komisji stałych . 

Na podstawie listy obecności stwierdzono kworum Komisji Gospodarki 
Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Srodowiska . 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 

Przewodnicząca Komisji przeczytała proponowany porządek obrad , 
zaproponowała zmiany: 
- do pkt 4 przenieść punkt 3 a punkt 3 przenieść do punktu 4 

Proponowane zmiany przyjęto jednogłośnie - Komisja Komisja Rolnictwa -
5 głosów za , Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 4 głosów za . 

3. Zapoznanie się z Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej z wykonania 
budżetu za I półrocze 2015 roku 

Uchwałę RIO przedstawiła Pani zastępca skarbnika Dorota Jatczak. Pytań nie było . 



4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku 

Pani zastępca skarbnika Dorota Jatczak przedstawiła analizę zaczynając od 
dochodów, omówiła poszczególne działy dochodów. Radni w międzyczasie zadawali 
pytania Pani Jatczak udzielała odpowiedzi i wyjaśnień. Radna Małgorzata Żmijowska 
zwróciła uwagę aby wyjaśnić na następną komisje różnicę w dotacji na świadczenia 
pielęgnacyjne z działu 850 rozdział 212 pomiędzy wysokością kwot z poprzedniego i 
tego roku. 

Zarządzono przerwę. 

Po przerwie zastępca skarbnika Dorota Jatczak kontynuowała wyjaśnienie 
wykonania budżetu w kontekście dochodów i wydatków. 

Po omówieniu przystąpiono do opiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za 
I półrocze rok 2015 r. Opinię pozytywną przyjęto jednogłośnie - Komisja Komisja 
Rolnictwa 5 głosów za , Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 4 
głosów za . 

5. Analiza wpływu możliwości przyznania ulg dla rolników poszkodowanych suszą 
na budżet gminy. 

Temat przedstawił Radny Łukasz Borkowski , który po rozmowach z Panią 

Burmistrz powiadomił iż w gminie weryfikację przeszło 8 wniosków i Pani 
Burmistrz zapewniła , że jeżeli któryś z tych 8 rolników złoży podanie , to 
indywidualnie będzie ono rozpatrzone . 

6. Możliwość wyznaczenia pieszo-jezdni na drodze gminnej prowadzącej do szkoły 
w Borowie W ielkim 

Temat przedstawił przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ładu i 
Porządku Publicznego . Zaznaczył , że istnieje potrzeba postawienia znaku strefa 
zamieszkania - z wyłączeniem mieszkańców mających domy przy drodze. 
Przewodnicząca Pabierowska zarządziła głosowanie nad opinią wniosku : 
Opinię pozytywną przyjęto jednogłośnie Komisja Komisja Rolnictwa 
5 głosów za , Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 4 głosów za . 

7. Sprawy bieżące. 
Sekretarz Justyna Majczak poprosiła o Opinię nad dalszą działalnością straży 

miejskiej. Zaproponowano aby dalsze zmiany organizacyjne w straży miejskiej 
przeprowadzać po konsultacjach społecznych. 
Pani Sekretarz zapytała o opinię nt. wydawania Biuletynu Gminnego którego 
koszt wyn iesie miesięcznie w granicach 2000 zł. Radni negatywnie wyrazil i się o 
tym pomyśle . 

Sekretarz zwróciła uwagę iż należy zaktualizować statut gminy. Przewodniczący 
zaproponował aby przekazać radnym kopie projektu który już powstał i na 
najbliższych komisjach go omówić . 
Przewodniczący komisji Gospodarki Komunalnej przedstawił problem wymiany 
żarówek w oświetleniu ulicznym . Andrzej Włodarczak przedstawił rozwiązanie 



polegające na zakup ie podnośnika którego używanie będzie tańsze n iż 

dotychczasowe korzystanie z firm trzecich . Andrzej Włodarczak poprosił o 
zatrudnienie dwóch osób w planie budżetu na 2016 rok. 
Andrzej Włodarczak przedstawił koszty dotychczasowego funkcjonowania 
oczyszczalni. Przedstawił także koszt budowy nowej oczyszczalni - wyniósł by 
on ok 8,5 mln złotych . Radni stwierdzili że chcą zaprosić firmę-wykonawcę , aby 
przedstawić wszystkim radnym koncepcję i sposoby finansowania budowy 
oczyszcza lni . P rzewodniczący Józef Werner zaproponował aby zaprosić na 
wspólną komisję wykonawcę oczyszczalni celem przedstawienie proponowanego 
rozwiązania . Radna Małgorzata Żmijowska zapytała o stan urządzeń na placu 
zabaw przed szkołą. 

8. Zakończenie komisji. 

Protokół wraz z nagraniem z komisji jest dostępny na stronie internetowej BlP 
Urzędu Miejskiego. 

Protokołował : 

W. Kopeć 
Przewodnicząca Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Grażyna Pabierowska 

Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Komunalnej ładu i Porządku Publicznego 

Eugeniusz Zwarycz 


